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Dovolte mi, abych ve zkratce představil činnost rady v uplynulém roce. 
Asi nejvýznamnější událostí pro oblast ochrany obyvatelstva v tomto roce se stala válka na 
Ukrajině. Ve čtvrtek 24. února začal na Ukrajině otevřený válečný konflikt a po období 
COVIDU, které začátkem roku ještě doznívalo, pro nás všechny začala další významná 
kapitola činnosti. Chtěl bych na tomto místě poděkovat Vám všem, kteří jste se jakkoliv 
podíleli na zajištění pomoci jak uprchlíkům, kteří zamířili na naše území, tak samotné 
Ukrajině. Vaší pomoci při zajištění provozu KACPU, svozu materiálu, zajištění provozu skladů 
humanitární pomoci, převozů uprchlíků, a dalších činností si velice vážíme.  
 
Činnost rady se tímto ale nezastavila. Sešli jsme se celkem na třech jednáních, na kterých 
jsme se primárně zaměřovali na přípravu směrnice pro SDOO. Zde je třeba jednoznačně 
vyzvednout práci kolegy Martínka, který na tomto projektu odvádí obrovský kus práce. 
Byla také zahájena jednání na GŘ HZS, kde naši zástupci představili koncepci úseku ochrany 
obyvatelstva 2021+ a informovali o činnosti a plánech našeho sdružení v této oblasti. Jsme 
velice rádi, že HZS ČR vysílá na jednání naší rady svého zástupce a máme tak přístup 
k aktuálním informacím a dění v oblasti ochrany obyvatelstva na GŘ HZS. 
V průběhu roku byla také zahájena jednání s představiteli AČR na regionální úrovni a 
v Pardubickém kraji bylo po několika jednáních a za naší účasti uzavřeno první memorandum 
o spolupráci na úrovni KSH Pak a KVV. 
Skupina dobrovolníků z pardubického kraje se na základě tohoto memoranda zapojila do 
pomoci při pořádání okresních a krajského kola POKOS (příprava občanů k obraně státu). Na 
druhou stranu počítáme s účastí příslušníků AČR na našich kolech ZPVB. 
Nově zastřešuje oblasti represe, prevence a ochrany obyvatelstva Mgr. Martin Štěpánek 
MBA. A spolupráce je to alespoň z naší strany určitě zdařilá. Martin přinesl hodně dobrých 
nápadů, ale také zajímavých kontaktů potřebných pro naši další činnost. Jako příklad 
můžeme uvést jednání s plk. Zlatníkem, oblast logistiky a vzdělávání - což je i jedním 
z hlavních bodů naší koncepce. Martin se tak samozřejmě od svého nástupu účastní i jednání 
naší rady. Dalším, koho pravidelně zveme na jednání naší rady, je Nikola Fenclová. Nikola 
působí v radě prevence a začali jsme spolupracovat při přípravě některých disciplín pro ZPVB. 
I za tuto spolupráci jsem velice rád, protože mnoho témat ochrany obyvatelstva a prevence 
se prolíná a je potřeba v tomto směru úzce spolupracovat. 
V roce 2023 nás čeká mnoho úkolů, a tak nám všem přeji hodně sil a elánu do další činnosti. 
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